
26-03-2020 20:17 -[EZMartin, even check bij jou. [IEEEEMzeot nu dat je toch wel voelt voor

verrekening aan de voorkant bij doorlevering?BEES
26-03-2020 21:03 - Minister Van Rijn: Nou... [EEE zei dat hij het jammer omdat jullie op de voorkant verrekening

zaten....inhoudelijk: hij verwacht afzetmoeilijkheden omdat zorgaanbieders de compensatiebereidheid bij
verzekeraars wantrouwen. Wel plausibel gelet op brief. Het maakt mij niet uit. Doen wat het snelste werkt en

eenvoudig is.

buiten verzoek

08-04-2020 15:46 - Minister Van Rijn: Ha JES eden maken zich zorgen over de meerkosten

(hulpmiddelen en extra bedden) die nu gemaakt worden, en willen overzicht krijgen. VWS zou het P-risico nemen

en nog voor Pasen een BO organiseren. Graagje toezegging voor een BO nog voor de Pasen, zodat iedereen

weer aangesloten is. VrGr [EEE
08-04-2020 15:47 - Minister Van Rijn: Van ZN verkregen. Kan ik toezeggen?

08-04-2020 16:11 -IEEEIOiscussie gaat over twee dingen. Punt 1 is niet ziekenhuisbedden,

projectkosten, coordinatie. Dat doen we donderdag samen met GGD-GHOR en Actiz. Punt 2 is meerkosten LCH,

watBEE zea. heb ik al toegezeqgd, ik zal dat later vandaag in mail bevestigen. Lijkt me minder om met

GGD-GHOR en Actiz te bespreken, Beetje ongeduldig is het wel. Op dit punt mogen ze namelijk ook heel content

zijn. Korte reactie: wordt geregeld (BO bedden) en bevestiging van dekking P-risico (via EEE

buiten verzoek

11-04-2020 13:43 -EEFStraks de communciatie niet vergeten: besluit van ons, bestuurders

kunnen goed volgen en dan smanevatting met met infographics naar buiten. En laten we deze groep benutten

voor commentaar (enigszins voorkomen dat die discussie daarbuiten wordt gevoerd).
11-04-2020 13:51 -[EEEZSTe gebruikrn masker lijst niet veranderen dit is rivm

11-04-2020 14:02 -ERECat 1 is andere masker ffp2 en andere maskers voor de rest.

Ik kan wel iets zegfen over proces en producten

12-04-2020 17:26 - Minister Van Rijn: Hoi[IEEEZH we krijgen vragen van huisartsen en kraamverzorgenden

668295



668295

waarom zij niet expliciet genoemd worden in de lijst voor de verdeling van de beschermingsmaterialen. We

kunnen SV stellen maar wou eerst even bij jou checken. Groet!

12-04-2020 17:29 - Minister Van Rijn: Hoi we krijgen vragen van huisartsen en kraamverzorgenden
waarom zij niet expliciet genoemd worden in de lijst voor de verdeling van de beschermingsmaterialen. We

kunnen SV stellen maar wou eerst even bij jou checken. Groet!

12-04-2020 17:30 - Minister Van Rijn: Deze kreeg ik van TK lid Ploumen.

12-04-2020 17:31 - Minister Van Rijn: Hebben jullie antwoord?

12-04-2020 17:48 - IEEEdeze groepen lopen gewoon mee, zitten ook onder het

niet-openbare stuk dat gisteren voorlag (Huisartsen . Kan dat ze aanslaan op bericht op Rijksoverheid. Daar staat

wat losser geformuleerd:
“

Alle mensen die werken in de zorg, of dat nu in het ziekenhuis, in de thuiszorg, of in

het verpleeghuis is, moeten erop kunnen rekenen dat zij hun werk veilig kunnen doen.” Ze worden daar niet bij
namen genoemd maar zijn natuurlijk onderdeel van alle mensen die werken in de zorg, net als veel andere

groepen die we ook niet noemen (zoals gehandicapten, ggz etc).

12-04-2020 17:54 - Minister Van Rijn: Het komt door de kruisjeslijst waar sectoren en risicobehandelingen staan.

Daar staat kraamzorg en huisarts niet bij...
12-04-2020 17:56 - Minister Van Rijn: <bijgevoegd: 00000034-PHOTO-2020-04-12-17-56-03.jpg>
12-04-2020 17:58 -[EREDat is een fout van communicatie van nctv (grrrr, heel irritant). Heeft er

gisteravond en vanmorgen even op gestaan, maar zouden we niet hebben we gisteren besproken en was ook

obv oud stuk, niet laatste versie die in overleg. Die tabel staat sinds begin van middag ook niet meer op

rijksoverheid.
12-04-2020 17:59 - Minister Van Rijn: In onze goede tabel staan ze dus wel, en ze worden gewoon meegenomen ?

12-04-2020 18:00 -IEE7cker weten

12-04-2020 18:01 - EEE <bijgevoegd: 00000038-PHOTO-2020-04-12-18-01-32.jpg>
12-04-2020 18:02 - Minister Van Rijn: Misschien op een of andere manier duidelijk maken op social media.

12-04-2020 18:17 -[EEEVV vragenEER snelle analyse te doen hoe vaak die voorkomt en

terugkomt. Als klein, dan wellicht laten lopen. Als groter, dan liever een algemeen bericht: iedereen in zorg deelt

mee zie website. Er is geen nieuwe lijst want nog in beweging (dynamisch werkdocument). Desnoods publiceren
we een lijst later deze week maar daar ben ik wel terughoudend in, dus ben geneigd eerst te kijken wat search en

algemene reactie doet.

12-04-2020 18:35 - Minister Van Rijn: Ok

12-04-2020 19:14JEREZGat om een misverstand. Het verdeelmodel geldt voor alle zorgverleners
die te maken hebben met patienten met (verdenking op) corona. Al deze zorgverleners moeten erop kunnen

rekenen dat zij hun werk veilig kunnen doen.

12-04-2020 19:15 -EEEZEEE het is niet groot op sociaal media (tientallen) maar kan toch beetje

doorzeuren is inschatting. Daarom idee dat we van vws account de bovenstaande tekst versprisen als reactie op

die tweets, dus geen algemeen bericht want dat trekt juist aandacht

12-04-2020 19:22 - Minister Van Rijn: Ok

13-04-2020 12:23 - IEE = zoals ik al eerder gemeld hebben kunnen we aan veel

materialen komen. We leveren nu aan steeds meer collega’s omdat ze via het roaz of ronaz niks kunnen krijgen.
Overal worden zalen ingericht om Corona patiénten te ontvangen waar niemand ligt. Ik vraag me echt af

waarom jullie dit allemaal zo doen. Begrijp de hele strategie niet.

13-04-2020 12:23 Dit was bericht vari gisteren, hen ik nog niet op gereageerd
22-04-2020 11:31

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/coronavirus-covid-19/documenten/publicaties/2020/04/11/factsheet-v

erdeling-pbm
26-04-2020 13:43 -JEEZ<bijgevoegd: 00000048-Factsheet-Welk-mondmasker-25042020.pdf>
26-04-2020 13:43 -

EEF Aangepast en verspreid
01-05-2020 18:24 - IEE ttps://Ici.rivm.nl/covid-19/PBMbuitenziekenhuis
01-05-2020 18:24 -IEEERuimte voor professional aan begin
05-05-2020 21:20 5.1.2e Martin, zie mail.

06-05-2020 10:31 - Minister Van Rijn: dag Martin, ik ben ontstemd over zowel de brief die er nu ligt als het proces

van de totstandkoming.Je bent niet bij het BO helaas. We spreken nu met [IIBEEEZIM Wat mij betreft is het

echt niet goed. zowel qua inhoud niet als qua proces. Het spijt me zeer om je dat te moeten meedelen. De brief



geeft de intentie van ons gesprek niet weer, maar horende geeft het steeds minder vertrouwen. Waarom

zijn wij zoals beloofd twee weken terug niet betrokken?

06-05-2020 10:31 - Minister Van Rijn: Van §

v

06-05-2020 10:32 -[EEE1 loop zo langs.

buiten verzoek

06-05-2020 23:42 -EEFHeb de afspraken die ik naar bonden wil mailen nog even op mail gezet

07-05-2020 20:13 <bijgevoegd: 00000060-PHOTO-2020-05-07-20-13-21.jpg>
28-05-2020 18:44 -[EEEZIH= Martin, nieuws ging snel vandaag en je vertrek is ook snel, jammer!
05-06-2020 21:44EEFie grafieken

https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/artikel/5144186/corona-doden-sterfgevallen-overleden-verpleeghuis-ouderen

Buiten reikwijdte

buiten verzoek
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Buiten reikwijdte


